

Please scroll down for english version

MOVES#63 Nick Currie /Momus »Emotional Lecture«

Lecture performance

25. Februar 2014, 19.30 Uhr

Sehr geehrte Damen und Herren, liebe Freunde,

Wir freuen uns, Nick Currie als Gast bei Image Movement begrüßen zu dürfen.

Nick Currie ist ein renommierter Künstler, Schriftsteller, Musiker. Ein dandyesker *Man of Letters*, ein britischer Exzentriker, der die Gestalt des **Momus** annimmt, des griechischen Gott des Spottes, den Zeus aus dem Olymp verbannt hatte.

Seit drei-und-ein-half Jahren lebt **Currie** in Osaka. Nur wenige Tage vor seinem Umzug nach Japan war er MOVES Gast Nummer zwei bei Image Movement.

In seiner laufenden Reihe *Emotional Lecture* wird **Momus** die Geschichte eines Akademikers improvisieren, der die Arbeit eines bedeutenden Kulturschaffenden preist, welcher – wie es sich im Laufe des zunehmend emotionaler werdenden Vortrags herausstellen wird – eine sexuelle Beziehung mit der Frau des Kritikers hatte. Wodurch sich die Lobrede in eine Seifenoper mit komischen wie mit tragischen Untertönen verwandelt.

Der Eintritt ist frei. Bitte beachten Sie, unsere Veranstaltung beginnt um 19:30 Uhr.

.....

MOVES#63 Nick Currie /Momus »Emotional Lecture«

Lecture performance

25. Februar 2014, 7.30pm

Dear Madam or Sir, dear Friends,

Image Movement is pleased to present an evening with Nick Currie alias Momus.

Nick Currie is a renowned artist, writer, musician. A dandyesque *Man of Letters*, a British eccentric disguised behind the mask of **Momus**, the Greek god of mockery banished from Olympus by Zeus.

Since three-and-a-half years **Currie** lives in Osaka. Just days before his relocation to Japan he was guest number two at Image Movement's MOVES series.

In his ongoing *Emotional Lecture* series, **Momus** improvises a tale in which he's an academic critically assessing the work of a major cultural figure who—it emerges in the course of the increasingly-emotional lecture—has been having sexual relations with the critic's wife. An encomium therefore turns into a soap opera, with both comic and tragic resonances.

Admission is free. And please note, the event starts at 7:30pm.

.....

Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records

Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm

Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352

info@imagemovement.de | www.imagemovement.de